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Vraag & Antwoord 

 Informatiebijeenkomst Glanerbrook 27 februari 2024 
 

Tijdens de informatiebijeenkomst over Sportpark Glanerbrook op 27 februari 2024 zijn er 

na afloop van de presentaties vragen gesteld door de bezoekers. Terplekke konden veel 

vragen worden beantwoord door de architecten en het projectteam. Deels hebben 

mensen hun vragen gesteld via vragenkaartjes.   

Hieronder geven we antwoorden op de gestelde vragen van de vragenkaartjes.  

 

Vraag: Fiets is te gast in een deel van het Burg. Damenpark; wat betekent dit? 

Antwoord: Fiets is toegestaan maar wandelaars gaan voor. 

 

Vraag: Wat is het geluid van de overkapping bij regen, en is er last van condens? 

Antwoord: Mede gezien de ligging, hoogte en afstand van de overkapping ten opzichte 

van bebouwing is geen specifiek onderzoek naar geluid van regen op de overkapping 

gedaan. Ter voorkoming van condensvorming zal in de uitvoering onderzocht worden of 

maatregelen ter voorkoming nodig zijn. 

 

Vraag: Wanneer is het vervolggesprek met de mensen van de fitness?  

Er zijn minder apparaten, lange wachttijden. Voor de E-gym moet je extra betalen. 

Antwoord: Samen met de locatiemanager van Laco zal er een overleg worden 

ingepland met de groep die we 14 november 2023 hebben gesproken.  

 

Vraag: Vragen over zichtbaarheid juryhuis ijsbaan en over gevolgen van wind bij ijsbaan 

wat is het effect van de overkapping? Is hier rekening mee gehouden?  

Antwoord: De plek van het juryhuis is 13 maart 2024 besproken met Limburgse 

Schaatsvrienden en de Wielervrienden. Het effect van wind op het ijs is in de 

ontwerpfase onderzocht.  

 

Vraag: Kan er op het asfalt (voorplein) eventueel kleine schaatsbaan worden gemaakt 

als het vriest? 

Antwoord: Dit is niet mogelijk omdat het entreegebied toegankelijk moet blijven.  

 

Vraag: Er is een drempel met klinkers gemaakt voor de deur in Kummenaedestraat, het 

huis trilt. Bang voor scheuren. Kan de drempel worden aangepast. 

Antwoord: De drempel is gemaakt vanwege rioolwerkzaamheden en zal zo snel 

mogelijk worden aangepast.   

 

Vraag: Kan de deur van het pomphuis worden versterkt?  

Antwoord: Dit wordt in het bouwteam besproken en bij noodzaak meegenomen.   

Vraag: Kan met de mensen van Parklaan 30 een afspraak worden gemaakt voor het 

volgend landschap overleg. Het gaat o.a. over verlichting. 

Antwoord: De afspraak is inmiddels ingepland door de projectondersteuner.  



2 

 

 

Vraag: Wat gaat er gebeuren met het bestaande hekwerk bij pad op de Vey?  

Antwoord: Het hekwerk langs de gehele parklaan wordt weggehaald, vanwege de 

openheid richting het park. Tussen de erfafscheiding met de tuinen van omwonenden 

wordt het hekwerk gehandhaafd. Dit is verder besproken met omwonenden op 27 maart 

2024 (landschapsoverleg). 

 

Vraag: Kan het hondenveld langer worden gemaakt, richting jeu de boules baan om de 

lengte erin te krijgen? 

Antwoord: Ja, dit is ter plekke verwerkt op de tekening van het landschapsplan. 

 

Vraag: Hoe voorkom je dat de speeltoestellen onder water komen te staan? Welk proces 

volgen jullie hiervoor? 

Antwoord: Op de diepere delen met valondergronden willen we een drain gebruiken, 

deze drain watert af op het hondenspeelveld. 

 

Vraag: Waar komen de keten voor de buitendienst? 1 schaftkeet, 1 materiaal keet  

Antwoord: Dat zullen we nog overleggen met wijkbeheer. 

 

Vraag: Wat is de afstand van de mindervalide (MIVA) parkeerplaats tot de hoofdentree? 

(vraag Werkgroep Integrale Toegankelijkheid, WIT) 

Antwoord: Dee hoek MIVA parkeerplaats tot de entree is 75 meter. In het Programma 

van Eisen (PvE) is geen uitspraak over afstand tot MIVA parkeerplekken. Algemene 

beleidsregels spreken over 100 meter afstand tot de entree. Dit is voorzien voor alle 

MIVA plekken. Zie link: https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR646252/1 

 

Vraag: Kan het beplantingsplan gedeeld worden op de website van het project Sportpark 

Glanerbrook (Sportpark Glanerbrook | Met Sittard-Geleen (metsittardgeleen.nl) ? 

Antwoord: Ja, in juli 2024 zal het plan definitief zijn en worden aanbesteed. Dan kan het 

ook op de projectwebsite worden gepubliceerd.  

 

Vraag: Kan het ‘olifantenpad’ aan de Irenelaan ook als echt wandelpad ingericht 

worden? Denk hierbij ook aan de helling. 

Antwoord: Nee, dit valt buiten het gebied en wordt niet meegenomen in het project. 

 

Vraag: Kan bij de sportrondgang van 1 km dynamische verlichting komen zonder dat dit 

schade aan de natuur veroorzaakt? 

Antwoord: Het park blijft donker met uitzondering van de entreezone, parkeerplaatsen 

en het voorplein. Dit is de balans die gezocht is tussen natuurwaarde en 

recreatiewaarde.  

 

Vraag: Waarom komt er wel verlichting bij de hondenspeelweide, pomphuis en niet bij de 

donkere hangplekken? 

Antwoord: Het park blijft donker met uitzondering van entreezone, parkeerplaatsen en 

het voorplein. Dit is de balans die gezocht is tussen natuurwaarde en recreatiewaarde. 

De hondenspeelweide ligt aan de hoofdfietsroute (entreezone) en profiteert mee van 

deze verlichting.  

 

Vraag: Wordt de passerelle ‘s nachts aan beide zijden afgesloten? 

Antwoord: Ja, door de exploitant van het complex. 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR646252/1
https://www.metsittardgeleen.nl/projecten/sportpark+glanerbrook/default.aspx
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Vraag: Kan het pad (ter plekke aangetekend op de landschapstekening) niet worden 

afgeschuind voor het rolskaten? 

Antwoord: De bochtstraal van 1500mm is met de vragensteller afgestemd en ter plekke 

ingetekend op de landschapstekening.  

 

Vraag: Is de vloer tussen de ijshal binnen en de buitenijsbaan geschikt om met 

schaatsen over te lopen?  

Antwoord: Indien mensen de buitenijsbaan willen gebruiken dan moeten zij de 

schaatsen bij de buitenijsbaan aandoen. Er komt een bank te staan om een de 

schaatsen aan te doen. Of als ze van binnen naar buiten lopen met schaatsen dan moet 

dit met schaats beschermers om.  

 

Vraag: Komt er bescherming bij de palen van de overkapping bij de buitenbaan?  

Antwoord: Dit wordt onderzocht en afgestemd met de Limburgse Schaatsvrienden. 

 

Vraag: Waar komt de Zamboni (ijsmachine) te staan bij de buitenbaan?  

Antwoord: Deze komt op de huidige plek: het binnenterrein van de buitenijsbaan. 

 

Vraag: Kan op het binnenterrein bij de buitenbaan kunstgras komen? 

Antwoord: Nee, dit zit niet in het ontwerp. Er wordt in het ontwerp uitgegaan van een 

buffer voor regenwateropvang (wadi: water afvoer drainage en infiltratie). 

 

Vraag: Kan de zitbank in de donkere hoek bij het park weg? 

Antwoord: Nee, deze blijft gehandhaafd omdat mensen willen kunnen uitrusten tijdens 

het wandelen.  

 

Vraag: Kan de blauwe regen die voorzien is op de passerelle vervangen worden door 

een niet giftige soort?  

Antwoord: We gaan onderzoeken of toepassen van blauwe regen in een openbaar park 

tot de mogelijkheden behoort.  

 

Vraag: Hoe worden de recreatief zwemmers geïnformeerd over de verbouw? 

Antwoord: Zodra de renovatie van het recreatief zwemgedeelte start wordt vooraf een 

technisch ontwerp gemaakt. Dit gaat in samenspraak tussen bouwteam en exploitant 

(Laco). De recreatief zwemmers worden via Laco en via de gemeentelijke project 

nieuwsbrief geïnformeerd over de planning en gevolgen van de verbouw. U kunt zich 

aanmelden voor de nieuwsbrief via deze link: Ik wil de nieuwsbrief ontvangen over 

Sportpark Glanerbrook | Met Sittard-Geleen (metsittardgeleen.nl)   

 

Vraag: Moet het Glanerbloempje nog tussendoor verhuizen, zo ja, waar naartoe? 

Antwoord: Nee, zoals het er nu naar uitziet verhuist Glanerbloempje volgend jaar 

rechtstreeks van de huidige tijdelijke naar de nieuwe locatie. 

 

 

 

https://www.metsittardgeleen.nl/Beheer/Registraties/1982043.aspx
https://www.metsittardgeleen.nl/Beheer/Registraties/1982043.aspx

